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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Voor werknemers die buiten Roosendaal wonen en in de binnenstad werken wordt het steeds lastiger

om hun auto dichtbij het centrum te parkeren.

De parkeerkosten in het centrum zijn hoog vooral, voor jongeren die buiten Roosendaalwonen en

geen hoog salaris ontvangen.

Daar komt bij dat vrije parkeerplaatsen op steeds grotere afstanden van het centrum te vinden zijn.

Met het bijkomende probleem, dat bij onregelmatige werktijden bij hun een onveilig gevoel op straat

een grote rolspeelt, vooral in de wintertijd.

De Roosendaalse Lijst heeft deze signalen vanuit de binnenstad ontvangen.

Wij hebben kennisgenomen dat er gemeentes zijn die hier een oplossing voor hebben gevonden,

zoals in Weert en Etten-Leur.

Zij hebben voor deze werknemers een betaalbare en veilige parkeerplek mogelijk gemaakt.

Zie link:

https://www.ettenleur.nl/Productcataloqus/Producten/Parkeren/Parkerenin stallen/Etten Leur oaat

diqitaal parkeren/Parkeerverqunninoen voor werknemers in het centrum

Zie link:

https://www.weert. n l/parkee rbu ndel-voor-werknemers-bin nenstad

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen:

1. Bent u bekend met dit parkeerprobleem van deze werknemers?

2. Bent u bereid om actie te ondernemen, om een betaalbaar en veilige parkeerplek te creëren

voor deze werknemers? En te informeren bij gemeentes die dat mogelijk hebben gemaakt?

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst,
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De gemeente Roosendaal onfuangt ook signalen van ondernemers ten aanzien van het
parkeren voor hun personeel.

2. We bieden ondernemers en werknemers reeds de mogelijkheid om de auto lqp,arkere[itrde
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schaffen voor werknemers. Meerdere personeelsleden kunnen gebruik maken van dezelfde

vergunning, doordat het kenteken eenvoudig gewisseld kan worden. Het past niet binnen het

parkeerbeleid om deze vergunningen en abonnementen tegen een nog lager tarief aan te

bieden. Vanuit milieuoverwegingen willen we juist het gebruik van de (elektrische) fiets

stimuleren en daar past een stimulering van het autogebruik niet bij. Bovendien zijn de

schaarse parkeerplekken in de binnenstad primair bedoeld voor bewoners en bezoekers van

de binnenstad.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


